
 Verslag RvB  - Volley Belgium – Rapport CA  

17/01/2019 Vilvo(o)rde 
  

Présents/Aanwezig : 
Volley Belgium : Stefan De Keijser (verslaggever)  
Volley Vlaanderen : Jean-Paul De Buysscher, Luc Declercq 
Federation Volley Wallonie-Bruxelles : Olivier Dulon, Daniel Van Daele 
Commissies : Arturo Di Giacomo (NSC-CNA), Claude Holvoet (Liga A Dames)  
 
Verontschuldigd / Excusés : Guy Juwet, Anne-Marie Habets (procuration à O. Dulon),  
Claude Kriescher, Johan Van Riet (volmacht aan J-P De Buysscher), Johan Somers (NOC-CNR) 
 
Afwezig / absent:  Marc Spaenjers (EM-liga) 
 
 
De Rvb wordt voorgezeten door Jean-Paul De Buysscher. 
Le CA est présidé par Jean-Paul De Buysscher. 
 
 

Commissies         Commissions 
 

1. BEACH  
  

Vanuit FVWB wordt de vraag gesteld naar de vrije 
weekends in het circuit.  Deze zijn (8-9 & 22-23 juni, 27-
28 juli). Mogelijks heeft FVWB 4 geïnteresseerden. Het 
WEVZA-tornooi moet nog ingepast worden. Verder is er 
nog het probleem dat Genk en Aalst op dezelfde dag 
willen organiseren. Potentiële kandidaten nemen 
contact met Johan Van Riet. 
 
Ter voorbereiding van het FIVB-sterrentornooi in 
Knokke bezocht scheidsrechter Patrick De Mayer  
NEVOBO en bracht daarover verslag uit bij Johan Van 
Riet.  
 

1. BEACH  
 

Le FVWB souhaite s’intégrer au circuit BEACH et 
s’informe sur les Week-Ends libres à cette fin. Ces week-
ends sont : 8-9 & 22-23 juin, 27-28 juillet. Jusqu'à quatre 
candidats-organisateurs se sont manifestés. Il faut 
encore insérer le tournoi  WEVZA, ainsi que le tournoi de 
Genk ou d’Alost. Les organisateurs potentiels contactent 
Johan Van Riet.  
 
En préparation du tournoi ‘étoile’ de la FIVB à Knokke, 
l’arbitre Patrick De Mayer s’est rendu à NEVOBO et en 
a informé Johan Van Riet.  

2. NSC (di Giacomo) 
 

2.1. Arturo vraagt dat iemand op de vergadering van de 
scheidsrechters te Elewijt (25/01) een presentatie 
verzorgt over de fiscaliteit. Meer dan enig andere 
sportfederatie werken Volley Belgium en haar 
vleugels (met advies van SDWorx & SBB) aan hun 
strategie. Luc Declercq zal die op de vergadering 
alles uit de doeken komen doen. 

 
2.1.1 Scheidsrechters zullen zelf hun statuut kiezen bij 

de inschrijving van het nieuwe seizoen : 
-  ‘vrijwilliger’ (max 2.500 €/jr & 2000 km) 
-  ‘verenigingswerker’ (max 6.000 €/jr) 
-  eventueel ook ‘zelfstandige’ (bij  FVWB) 
- excepties dienen individueel uitgewerkt 

2.1.2. de federatie verzorgt de administratie en de 
betaling blijft bij de clubs  

2.1.3. contracten worden afgesloten per seizoen. VV en 
FVWB streven naar eenvormigheid. 

 
2.2. Arturo dringt er nogmaals op aan dat de LIGA haar 

aanvragen voor ‘video-challenge’-matchen drie 
weken op voorhand indient. Te late aanvragen 
worden voortaan geweigerd. Arturo verwittigt de 
LIGA. 

2. CNA (di Giacomo) 
 
2.1. Arturo demande pour que, lors de la réunion des 

arbitres à Elewijt (25/01), quelqu’un donne une 
présentation sur la fiscalité. Plus que toute autre 
fédération sportive, Volley Belgium et ses ailes 
(conseillés par SDWorx & SBB) travaillent sur leur 
stratégie, qui doit encore être négociée avec 
l'ONSS. Luc Declercq se charge de présenter lors 
de la réunion. 

2.1.1 Les arbitres choisiront eux-mêmes leur statut lors 
de l’inscription pour la nouvelle saison: 

- 'volontaire' (max 2.500 € / an & 2000 km) 
- 'travailleur associatif' (max 6 000 € / an) 
- éventuellement aussi 'indépendant' (chez FVWB) 
- les exceptions seront traitées individuellement 

2.1.2. la fédération assure l’administration et le paiement 
reste chez les clubs 

2.1.3. les contrats sont conclus par saison. VV et FVWB 
aspirent à l'uniformité. 

 
2.2. Arturo insiste à nouveau pour que la LIGUE A 

soumette ses demandes pour des matches ‘vidéo-
challenge’  trois semaines à l’avance. Les 
demandes tardives seront refusées. Arture en avise 
la Ligue.  



2.3. De bekerfinales zullen met video-challenge 
gespeeld worden. Gezien de beker een 
uithangbord is voor het Belgische volley dient het 
gebruikte systeem kwalitatief top te zijn.  Arturo 
werkt dit samen met Geert Dedobbeleer uit.  

2.4. Positieve evaluatie van de opleidingen van 
scheidsrechters tijdens de voorbije League Trophy. 

 
2.5. Daniel meldt dat FVWB haar testen met Volley 

Spike voor volgend jaar zal verderzetten. Beide 
vleugels hebben nood aan een vergelijkende 
evaluatie Volley Spike & Tiebreak. 

2.3. Les finales de la coupe se joueront avec le ‘vidéo-
challenge’. Étant donné que la coupe est un 
évènement de promotion pour le volley belge, le 
système utilisé doit être de la plus haute qualité. 
Arturo et Geert De Dobbeleer s’en occupent. 

2.4. Evaluation positive de la formation des arbitres lors 
du récent ‘League Trophy’. 

 
2.5. Daniel rapporte que FVWB poursuivra ses tests 

avec Volley Spike l'année prochaine. Les deux ailes 
ont besoin d’une évaluation comparative de Volley 
Spike & Tiebreak. 

3. Liga A Dames ( C. Holvoet) 
 

3.1.  De nakende competitiehervorming zorgt voor 
onrust bij de clubs. Vragen aan de 
competitieleider in verband met onder andere 
de mogelijke vervroegde opstart van het 
seizoen of de formule van de Play Offs bleven 
zonder antwoord.  

3.2. Jean-Paul bevestigt dat tot nu over de 
hervorming nog niet gecommuniceerd werd 
naar de clubs. De Liga Dames wordt 
uitgenodigd om een aantrekkelijke 
competitievoorstel in te dienen met op termijn 
tien ploegen, waarbij aandacht gegeven wordt 
aan een aanvaardbaar aantal wedstrijden. 

3,     Ligue A Dames (Claude Holvoet) 
 
3.1. La réforme de la compétition rend mal à l’aise 

certains clubs. Les questions posées au 
responsable de la compétition concernant, entre 
autres, le début de saison ou la formule des Play 
Offs sont restées sans réponse. 

 
3.2. Jean-Paul confirme que jusqu'à présent, la réforme 

n'a pas encore été communiquée aux clubs. La 
Ligue A Dames est invitée à soumettre une 
proposition de compétition attrayante à dix équipes, 
en accordant une attention particulière au nombre 
de matches acceptables. 

4. LIGA A Heren 
 
Met verwijzing naar punt 2.1. van de RvB van 
december volgde een debriefing door Olivier en 
Jean-Paul van de vergadering der voorzitters.  

 

4. LIGA A Messieurs 
 

En référence au point 2.1. du CA de décembre, 
Olivier et Jean-Paul présentent un compte rendu de 
la réunion des présidents. 

 
Raad van Bestuur  

 
Conseil d’Administration 
 

1. Verslag vorige vergadering (20/12) 
 

Het verslag wordt goedgekeurd.   
 

1. Rapport de la réunion précédente 20/12 
 

Le rapport est approuvé.  

2. Competitiehervorming 
 

2.1. De raad van bestuur aanvaardt unaniem het 
voorstel van de werkgroep competitiehervorming 
om voor de nationale competitie - zowel bij de 
heren als de dames - te evolueren naar de 
volgende piramidale structuur.  
 

Niveau Aantal ploegen  

1 10 

2 12 

3 2*12 = 24 

4 4*12 = 48 

5 naar vleugels 

 
Reservewedstrijden enkel nog vanaf niveau 4. 
 
Een werkgroep met vertegenwoordigers van de 
NOC, NSC, Homologatie, financiën zal de 

2.  Réforme de la compétition 
 

 2.1. Le conseil d'administration accepte à l'unanimité 
la proposition du groupe de travail sur la réforme 
de la compétition de faire évoluer la compétition 
nationale - tant chez les hommes que chez les 
dames – vers la structure pyramidale suivante. 

 

Niveau Nombre d’équipes  

1 10 

2 12 

3 2*12 = 24 

4 4*12 = 48 

5 aux ailes 

 
Des matches pour les réserves qu’à partir du niveau 4.  
 
Un groupe de travail composé de représentants de la 
CNR, de la CNA, de l'homologation et des finances 



praktische uitwerking verzekeren met speciale 
aandacht voor, onder andere: 

- niveau SR 
- homologatie 
- onkosten 
- naamgeving  van de niveaus 

 
2.2.  Volley Vlaanderen betreurt ten zeerste dat FVWB 

reeds op 17/01 op haar website melding maakte 
van de hervorming, dus voor de officiële 
goedkeuring door de raad van bestuur.  

assurera la mise en œuvre pratique, en accordant 
une attention particulière aux points suivants: 

- niveaux arbitres 
- homologation 
- coûts 
- dénomination des niveaux 

 
2.2. Volley Vlaanderen regrette très fort que la FVWB ait 

déjà mentionné la réforme sur son site web le 17/01, 
c'est-à-dire avant l'approbation officielle par le conseil 
d'administration.  

3. Financiën (C. Kriescher, verontschuldigd) 
 
- Het budget 2019 zal worden behandeld als Claude 

aanwezig is.  

3.   Finances (C. Kriescher, excusé) 
 

- Le budget 2019 sera discuté lorsque Claude est 
présent.   

4. Varia 
 
- RVB Volley Belgium staat niet toe dat Belgen die 

in aanmerking komen voor de NP de 
toestemming krijgen om voor een andere NP te 
gaan spelen 

- De RvB wordt ingelicht over een vraag van VC 
Lessines Flobecq (Liga B) ivm het reglement 
stijgen/dalen, te beantwoorden door Johan 
Somers. 

- Kan er ook vergaderd worden in Mont-Sint-
Guibert ?  

4.     Divers 
 

- Le CA de Volley Belgium n'autorise pas que les 
Belges éligibles pour notre équipe nationale 
reçoivent la permission de jouer pour une autre 
équipe nationale 

- Le conseil d’administration est informé d’une 
question de VC Lessines Flobecq (Liga B) 
concernant les descendants, à laquelle répondra 
Johan Somers. 

- Est-ce qu’on peut se réunir une fois à Mont-
Saint-Guibert ? 

Volgende vergadering raad van bestuur : 
 
21/02 19u30 EVC 

Prochaine réunion du CA: 
 

21/02  19.30h EVC 

 
verslag & vertaling/rapport & traduction: S. DE KEIJSER 


